
با حضور وزیر راه و شهرسازی انجام خواهد شد :

 افتتاح 316 واحد مسکونی 
در قالب اقدام ملی تولید مسکن

ساری-مرآتی:با حضور وزیر راه و شهرسازی ) به صورت ویدیو 
کنفرانس( مدیر کل راه و شهرسازی و مسئولین استانی 316 واحد 
مسکونی در قالب اقدام ملی تولید مسکن در بافتهای فرسوده و ناکارآمد 
شهری در روز سه شنبه 11 خرداد افتتاح و تحویل متقاضیان خواهد 
شد.به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان 
مازندران، این واحدهای مسکونی با استفاده از تسهیلات بانکی، معافیتها 
و تخفیفات خدمات شهری، عموارض شهرداری در صدور پروانه، ذیل 
برنامه اقدام ملی تولید مسکن به صورت نوسازی مردمی)خودمالکی( 

ساخته شده اند.

مدیر مخابرات منطقه گلستان :

  همخوانی درآمد با هزینه ها ، 
راهگشای توسعه مخابرات است

مدیر مخابرات منطقه گلستان در جلسه ای با حضور سرپرست 
مرکز بازرسی و نظارت شرکت مخابرات ایران ، همخوانی درآمد با هزینه 
ها را  راهگشای توسعه مخابرات دانست.دکترغلامعلی شهمرادی که 
درجلسه ای با حضور مهندس پیمان فیضی سرپرست مرکز بازرسی و 
نظارت شرکت مخابرات ایران سخن می گفت : با اشاره به عدم افزایش 
تعرفه های مخابرات درسالهای اخیر اضافه کرد: درصورتیکه هزینه ها 
با درآمد حاصله از فروش محصولات و سرویسهای مخابراتی همخوانی 
داشته باشد میتواند راهگشای توسعه مخابرات باشد و این امر مهم 
توجه جدی است.مدیر مخابرات منطقه گلستان  و  نیازمند حمایت 
ادارات مخابرات  و روسای  اعضای شورای مدیران  این جلسه که  در 
شهرستانها نیز حضور داشتند با برشمردن ویژگی های استان گلستان 
افزود: توسعه مخابرات در روستاها با توجه به وسعت جغرافیای در برخی 
از آنها با مشکلات فراوانی روبرو بوده و امکان ارتباط رسانی را به حداقل 
می رساند و منجر به صرف هزینه های زیادی می شده است ولی با 
این حال جزء استانهای برتر در پوشش ارتباطی هستیم .دکتر غلامعلی 
شهمرادی گفت :صد در صد روستاهای استان از ارتباط تلفنی و نود 
و چهار  درصد روستاها از اینترنت بهره مند هستند که این نشان از 
تلاش مجموعه مخابرات منطقه گلستان درجهت توسعه مخابرات و 
خدمت رسانی به مردم است .وی با اشاره به افزایش چشمگیر هزینه 
ها در سالهای اخیر گفت : در شرایطی هستیم که حمایت  و توجه 
جدی به مخابرات می تواند منجر به افزایش درآمد واجرای پروژه های 
زیادی شود که با حداکثری شدن نیاز مردم به محصولات و سرویسهای 
مخابراتی ، رفاه مردم را در پی خواهد داشت.وی در ادامه سخنان خود 
، چابکی لازم در بخشهای ستادی  و پاسخگویی وحمایت به موقع 
شرکت مخابرات ایران از مناطق را نیز در تسریع اجرای برنامه ها موثر 
دانست و گفت : افزایش اختیارات مناطق موجب خواهد شد با ابتکار 
عمل بیشتر ، ارائه خدمات بهبود یافته و رضایت مشتریان تامین شود.
در ادامه مهندس پیمان فیضی هدف از بازدیدها و نشست های دوره 
ای از مناطق را شناسایی مشکلات و رفع موانع درجهت توسعه دانست 
روسای  گفتمان  افزود:  و  شد   کارکنان  مضاعف  تلاش  خواستار   و 
مخابرات شهرستانها با نمایندگان مجلس در راستای افزایش تعرفه ها 
تاثیرگذار می باشد.وی که قبل از جلسه از مراکز فنی مخابرات منطقه 
گلستان بازدید داشت با ابراز خرسندی از عدم وجود مشکل گفت : 
اجرای پروژه USOو افزایش IP در استان از جمله اقداماتی است که 
بسیار موفقیت آمیز بوده و جای تقدیر دارد.سرپرست مرکز بازرسی 
و نظارت شرکت مخابرات ایران گفت : رشد استفاده از اینترنت در 
سال گذشته فرصتی برای مخابرات بوده تا مشتریان زیادی کسب کند 
اما نگهداشت مشتریان مهم است که باید برنامه ریزی شود و کیفیت 
بخشی به خدمات محصولات و سرویسها، مشتریان را به مخابرات وفادار 
خواهد کرد.سرپرست مرکز بازرسی و نظارت شرکت مخابرات ایران 
تاکید کرد با انتقال اطلاعات بدست آمده پس از بررسی ها و عملکرد 
مخابرات منطقه گلستان به ستاد شرکت ، برنامه ریزی لازم درجهت 
حمایت های لازم و رفع موانع و مشکلات انجام خواهد شد.در ادامه این 
جلسه مهندس حمید ذبیحی معاون شبکه ، مهندس شعبان امیرخانلو 
مدیر تجاری ، مهندس احمدرضا کبیرمدیر مخابرات گرگان و مهندس 
خسروی مدیر مخابرات گنبد نیز به بیان مشکلات و نیازها پرداخته و 

خواستار رفع آن و حمایت شرکت مخابرات ایران شدند.

 بازدید از بخشهای مختلف 
مخابرات منطقه گلستان

از  ایران   مخابرات  شرکت  نظارت  و  بازرسی  مرکز  سرپرست 
بخشهای مختلف مخابرات منطقه گلستان بازدید کرد .مهندس پیمان 
فیضی ، سرپرست مرکز بازرسی و نظارت شرکت مخابرات ایران ، با 
هدف شناسایی ظرفیتها و بررسی وضعیت مخابرات استان ، از بخشهای 
مختلف آن بازدید کرد.دکتر غلامعلی شهمرادی مدیرمخابرات منطقه 
گلستان که در این بازدید حضور داشتند با اشاره به عملکرد مخابرات 
امکانات مخابراتی  از ظرفیتها و تجهیزات و  : استفاده  استان  گفت 
مناسب تاثیر بسزا و مستقیم بر کیفیت خدمات ارائه شده به مردم دارد 
و از این رو بررسی وضعیت تجهیزات و ظرفیتهای موجود در راستای 
رفع نواقص و تامین امکانات جدید ضرورت دارد.وی گفت : با حضور 
مهندس پیمان فیضی از بخشهای مختلف بازدید شد و راهکارهای لازم 

در جهت بهبود ارائه شد.

 دیداررزمندگان حاضر در عملیات 
بیت المقدس با مدیر مخابرات منطقه گلستان

مدیر  با  المقدس  بیت  عملیات  در  حاضر  رزمنده  همکاران 
مخابرات منطقه گلستان دیدار داشتند.دکتر غلامعلی شهمرادی که 
به مناسبت سوم خرداد سالروزآزادسازی خرمشهر در جمع  همکاران 
رزمنده حضور داشت با اشاره به اتحاد و همدلی بی نظیر مردم در 
ایام جنگ گفت: علی رغم کمبود امکانات فراوان ، این همبستگی 
و ایثار و همدلی مردم بود که توانستیم در مراحل مختلف جنگ 
تحملیی پیروز باشیم .وی افزود: یادآوری خاطرات جنگ و مطالعه 
و بازخوانی وصیت نامه شهداء کمک بزرگی در جهت ترویج روحیه 
ایثار و اتحاد است که می تواند در شرایط کنونی برای بهبود اوضاع 
کشور تاثیر گذار باشد.وی  با توصیف عملیات بیت المقدس گفت 
: در سخت بودن این عملیات همین بس  که حضرت امام خمینی 
را  »خرمشهر  فرمودند  ایران  ملت  به  خطاب  ای  بیانیه  طی  )ره( 
آزاد سازی  .مدیر مخابرات منطقه گلستان حماسه  آزاد کرد«  خدا 
خرمشهر را در همه ابعاد آن، اعم از نظامی،  حماسه ای و فرهنگی، 
از  و  دانست  ایران  اسلامی  انقلاب  تاریخ  در  مهمی  عطف  نقطه 
حضور  جلسه  در  کنفرانسی  ویدئو  بصورت  که  رزمنده  همکاران 
داشتند خواست: تا با بازگویی خاطرات ایام جنگ تحمیلی به نسل 

امروز ، درگسترش وفاق و روحیه خدمت موثر باشند.

کمیته  امدادگران  از  قدردانی  با  امداد  کمیته  رئیس 
در  معیشتی  بسته  و  غذا  توزیع  گفت:  قم  استان  امداد 
نیمه شب های ماه رمضان کار بزرگی است، کمیته امداد را 

سرافزار کردید.
به صورت ویدئو  امداد طی جلسه ای که  رئیس کمیته 
به مناسبت  قم  استان  امداد  با مددکاران کمیته  کنفرانس 
کسب رتبه نخست مددکاری در کشور برگزار شد از آن ها 

قدردانی کرد.
سید  امداد،  کمیته  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
همه  اینکه  بابیان  امداد،  کمیته  رئیس  بختیاری،  مرتضی 
امدادگران و مددکاران در سراسر کشور در بحث اطعام مهدوی و افطاری ساده ماه مبارک رمضان سنگ تمام گذاشتند 

کار بزرگی که مجموعه امدادگران استان قم انجام دادند، مراجع عظام و علما را به تحسین واداشت.
وی با اشاره به اینکه کمیته امداد استان قم عملکرد بسیار موفقی داشته است، ضمن خدا قوت به امدادگران و 
مددکاران این استان تصریح کرد: قدردانی مراجع و علما به ویژه حضرات آیات حسینی بوشهری رئیس جامعه مدرسین 
و سعیدی تولیت آستان مقدس حضرت فاطمه معصومه )س( که در جلسات رسمی و به صورت تلفنی رضایت خود را 

از عملکرد این نهاد در استان قم اعلام کرده اند نشانه اعتماد این بزرگواران به این نهاد است.
رئیس کمیته امداد اعتماد مراجع عظام تقلید، علمای اعلام، حوزه های علمیه، موسسات خیریه، خیران و اقشار 
مختلف مردم به این نهاد را نتیجه اخلاص و تلاش شبانه روزی امدادگران این نهاد دانست و گفت: اخلاص برخاسته از 
دلی است که فقط خدا در آن حاکم است و نمونه های بی نظیر آن در عصر حاضر حضرت امام )ره( و سردار شهید حاج 

قاسم سلیمانی است که پیشنهاد می کنم سیره زندگی این بزرگواران را حتماً بخوانید.
وی ادامه داد: عملکرد درست شما بهترین تشکر از مردم است که زبان در برابر این کاره ای بزرگی که انجام دادید 
قاصر است.رئیس کمیته امداد با اشاره به اینکه قم مرکز صدور تشیع علوی به سراسر جهان است گفت: در گفتمان های 
مراجع عظام و علمای قم و تماس تلفنی که با نماینده آستان مقدس حضرت فاطمه معصومه )س( داشتم از امدادگران 

کمیته امداد در سراسر کشور به ویژه از مدیرکل و امدادگران استان قم قدردانی شد.
افطاری ساده و دو میلیون و 400 هزار بسته  از 20 میلیون غذای گرم، چهار میلیون  از توزیع بیش  بختیاری 
معیشتی به نیازمندان در ماه مبارک رمضان خبر داد و افزود: در آینده نزدیک خبرهای خوشی از اقدامات این نهاد در 

پایش فقر، امداد الکترونیکی هوشمند و حذف پرونده های فیزیکی مددجویان خواهیم داد.

استاندار  مسلمی:  مجید   - شرقی  آذربایجان 
آذربایجان شرقی با بیان اینکه میزان مصرف برق در سال های 
گذشته مشخص است، گفت: شرکت برق منطقه ای آذربایجان 
میزان افزایش غیرمتعارف مصرف برق را نسبت به گذشته در 
تمامی مصارف از جمله خانگی، تولیدی و صنایع به جد بررسی 
محمدرضا  تبریز،  در  ما  خبرنگار  گزارش  کند.به  پیگیری  و 
پورمحمدی در جلسه ارزیابی وضعیت بازار و کالاهای اساسای 
و تامین زیرساخت ها با محوریت آب و برق استان، افزود: با 
توجه به اعلام هواشناسی 2 هفته پیش رو با افزایش شدید دما 
در کشور و استان روبرو هستیم که باید برنامه ریزی های لازم 
جهت کنترل وضعیت مصرف برق انجام گیرد.وی تاکید کرد: با توجه به شیوع کرونا، صنایع در ماه های گذشته با ظرفیت 
پایین کار کرده اند و نباید کاری کرد که صنایع با مشکلات مضاعف روبرو شوند.پورمحمدی گفت: برای مدیریت مصرف برق 
صنایع ضروری است جلسه ای با حضور نمایندگان صنایع و شرکت های برق تشکیل و نسبت به 2 هفته پیش رو چاره اندیشی 
و برنامه ریزی شود تا قطعی ها با هماهنگی و اعلام قبلی انجام گیرد.وی همچنین در مورد وضعیت کالاهای اساسی در بازار 
نیز اظهار کرد: براساس اعلام اداره صنعت، معدن و تجارت استان هیچ مشکلی در تامین کالاهای استراتژیک استان از جمله 
روغن، قند،  شکر، برنج و آرد در استان وجود ندارد.استاندار آذربایجان شرقی همچنین نسبت به نظارت های دقیق بر وضعیت 
بازار تاکید کرد و گفت: بیشترین گلایه ها نسبت به نظارت ها و بازدیدهاست و باید میزان بازرسی ها و بازدیدها افزایش یابد.
وی در مورد سیمان نیز اظهار کرد: توزیع سیمان به صورت مویرگی توسط اتحادیه انجام گیرد تا میزان دسترسی افزایش یابد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی نیز در این جلسه گفت: نظارت بر توزیع کالاها و خدمات اصلی 

ترین مساله است و باید از رفتارهای سلیقه ای جلوگیری شود.
جواد رحمتی همچنین در مورد بودجه مصوب 4۵ میلیارد تومانی برای رفع تنش آبی تبریز نیز اظهار کرد: این مبلغ در 

اختیار سازمان برنامه و بودجه استان قرار گرفته است.
وی ادامه داد: همچنین از محل معافیت حقوق دولتی نیز ۵ میلیارد تومان به زیرساخت های آب استان تعلق گرفته است.
مدیرکل جهادکشاورزی آذربایجان شرقی نیز در این نشست، گفت: میزان کشتار مرغ در استان کنترل شده و با وجود 

افزایش مصرف از نظر موجودی در وضعیت نرمال قرار داریم.
اکبر فتحی افزود: روزانه 14۵ هزار قطعه مرغ به کشتارگاه ها ارسال و 2۸۵ تن لاشه در استان تولید می شود و در مورد 

تخم مرغ نیز به دلیل اینکه همه ساله در فصل تابستان مصرف تخم مرغ کاهش می یابد با مشکل خاصی روبرو نیستیم.

توزیع غذا و بسته معیشتی در نیمه شب های ماه 
رمضان کار بزرگی است، کمیته امداد را سرافزار کردید

استاندار آذربایجان شرقی: با شیوع کرونا صنایع با 
ظرفیت پایین کار کرده اند

آذربایجان شرقی - مجید مسلمی: نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی 
و امام جمعه تبریز گفت: کشور درگیر مشکلات مزمن اقتصادی بوده و جز با نگاه 
تحولی درمان نخواهد شد و در مقطع کنونی تشکیل دولت جوان انقلابی بهترین 

راه حل برای این مشکلات است.
به گزارش خبرنگار ما در تبریز، حجت الاسلام سیدمحمدعلی آل هاشم، با بیان 
اینکه مشکل کشور از ناحیه  مدیریت اقتصاد است، افزود: هرجا مدیریت های قوی 
و خستگی ناپذیر وجود داشته کار پیشرفت کرده و هرجا که چنین وضعیتی حاکم 

نبوده، مشکلات پیش به وجود آمده است.
وی با اشاره به انتخابات پیش روی ریاست جمهوری در کشور، اظهار داشت: 
اختیارات و وظایف رییس جمهوری در قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران به 
قدری گسترده است که رییس جمهوری می تواند با اجرای صحیح قانون اساسی، 
انتخاب درست کابینه و انتصابات شایسته سالارانه، هوشیاری در امضای قراردادها و 
پیمان های بین المللی، برنامه ریزی صحیح و بودجه بندی درست و استفاده صحیح 

از شوراهای عالی در اختیار بر مشکلات کشور علاج کند.
داوطلبان  و صلاحیت  تایید  روند  به  اشاره  با  همچنین  تبریز  امام جمعه 
شوراهای اسلامی شهر و روستا در استان، گفت: در رد یا تایید هیچ یک از نامزدها 
و یا لیست های ائتلافی شوراهای شهر و روستای استان دخالت نداشته و ائمه 

جمعه حامی منتخبان مردم هستند.
حجت الاسلام آل هاشم، همچنین با اشاره به جنگ 12 روزه فلسطین با رژیم 
صهیونیستی، ادامه داد: این جنگ چند دستاورد مهم داشت که در آینده  جهاد و 

مقاومت ملت فلسطین بسیار تاثیرگذار است.
وی یادآوری کرد: یکپارچگی مردم ناتوان اما شجاع و نترس فلسطین، بسیج 
افکار عمومی جهانی علیه رژیم غاصب، تجربه شیخ جرّاح یک الگوی موفق برای 
مقاومت و پایداری، تجربه حکمرانی و عقل سیاسی و تکلیف شرعی ملت های 
مسلمان و دولت ها به نفع فلسطین و خسارات اقتصادی مهم به رژیم صهیونیستی 

از  رژیم  این  گاز  و  نفت  صنایع  و  گردشگری  صنعت  تا  فرودگاهها  تعطیلی  و 
دستاوردهای این جنگ بود.

حجت الاسلام آل هاشم، افزود: سوریه هم به علت جایگاه سوق الجیشی و 
جایگاهش در جبهه مقاومت، عمق راهبردی ایران محسوب شده و مورد حمایت و 

توجه ایران انقلابی بوده و خواهد بود.
تاکید امام جمعه تبریز بر امید آفرینی روحانیان در جامعه

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام جمعه تبریز گفت: روحانیان باید 
با امیدآفرینی در جامعه، مانع توطئه دشمنان برای ایجاد یاس و ناامیدی شوند.

حجت الاسلام والمسلمین سید محمدعلی آل هاشم در همایش روحانیون 
شهرستان تبریز با موضوع انتخابات 1400 مشارکت حداکثری و انتخابی در امتداد 
خون شهدا، با تاکید بر توجه روحانیون به توطئه های دشمنان در ترویج روح 
ناامیدی در جامعه تاکید کرد: باید به مردم امید صادق و متکی به واقعیت عینی 
داده شود.امام جمعه تبریز با بیان اینکه دشمن با سه رویکرد اساسی در تلاش است 
تا روح ناامیدی را در کالبد جامعه تزریق کند، افزود: تخریب وحدت ملی، تخریب 
باورهای کارساز و تخریب روحیه امید نسبت به آینده رویکرد اساسی توطئه های 

دشمنان علیه ملت ایران است.
وی مشارکت در انتخابات را خنثی کننده همه نقشه های دشمن علیه ملت 
دانست و اظهار کرد: آنان می خواهند با سیاه نمایی و نا امیدسازی و تاریک نشان 
دادن آینده، مردم را نسبت به کشور خودشان مایوس کنند که با نقش آفرینی 

روحانیت باز هم دشمنان ملت ناکام خواهند ماند.
نماینده ولی فقیه در استان سیاه نمایی و نا امیدسازی را سمی مهلک در روح 
جامعه عنوان کرد و ادامه داد: روحانیت باید با عمل به وظیفه خود در برابر انحرافات 
نظام اسلامی بایستند، چرا که راز موفقیت نظام اسلامی مقاومت در برابر دشمنان و 

امیدواری نسبت به آینده است.
حجت الاسلام والمسلمین آل هاشم با بیان اینکه در جریان انتخابات باید 

و  اعتماد  روحانیت  به  مردم  گفت:  شوند،  عمل  میدان  وارد  قاطعانه  روحانیت 
اطمینان دارند و از روحانیت در این انقلاب خیانت ندیده اند از این رو باید به یاری 
هم و روشنگری و هدایت روحانیت کسی که عاشق نظام،خدمتگزار نظام، دنباله رو 
آرمان های والای امام خمینی )ره( و اهداف مقدس مقام رهبری و دنباله رو آرمان 
های شهداست و در دوران پس از انقلاب امتحان خودش را پس داده به مسند 

اجرایی کشور انتخاب کنیم.
وی با اشاره به مشکلات گرانی و تورم، کم ارزش شدن ارزش پول ملی، 
تحریم های اقتصادی و مشکلات بازار سرمایه گفت: نباید همه مشکلات را به پای 
نظام نوشت و نظام را تخریب کرد بلکه باید به یاری هم و امید آفرینی در برابر 

این مشکلات ایستاد.
نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی تاکید کرد: دشمن با جنگ روانی 
درصدد ایجاد نا امیدی در جامعه است اما مردم ایران با امید که بزرگترین قوه 
محرکه انسان است و با شناخت حق از باطل و ایمان به نصرت الهی حماسه 

انتخابات را خلق خواهند کرد.

اصفهان – یحیی مرادیان: معاون توسعه شرکت فولاد مبارکه در خصوص 
بحران کم آبی در استان اصفهان گفت: یکی از مهم ترین اقداماتی که باید در استان 
اصفهان انجام شود، تأمین آب موردنیاز صنایع و همچنین کم شدن میزان برداشت 
آب از زاینده رود است. در این زمینه انتقال آب خلیج فارس با مشارکت شرکت های 
بزرگ و صنعتی استان اصفهان همچون شرکت فولاد مبارکه آغاز شده و امید 

می رود با اجرای این پروژه، برداشت آب از زاینده رود به صفر برسد.
احمد سعیدبخش در گفت وگو با خبرنگار فولاد با بیان این مطلب افزود: یکی 
از الزامات مهم برای استان اصفهان به عنوان یک استان صنعتی و دارای پتانسیل 
بالا در این حوزه، تأمین آب است؛ چراکه متأسفانه کاهش نزولات جوی طی 
سال های اخیر، همچنین توسعه برداشت های بی رویه از منابع آبی و کاهش سطح 
آب های زیرزمینی، سبب شده تا در تأمین آب دچار مشکل شویم که باید تدبیری 
برای آن اندیشید.وی ادامه داد: در این شرایط نمی توان دست روی دست گذاشت 

و منتظر ماند که چه اتفاقی خواهد افتاد، زیرا وضعیت در خصوص تأمین آب،
 هر روز وخیم تر و بحرانی تر خواهد شد.

وی گفت: با در نظر گرفتن صنایع مختلف در اصفهان و پتانسیل موجود و 
از سوی دیگر عدم امکان تأمین آب در داخل استان اصفهان، نگاهی فرااستانی به 
این امر نیاز بود و باید اقدام اساسی انجام می گرفت که این مهم چیزی جز انتقال 
آب خلیج فارس به استان اصفهان نبود.به گفته معاون توسعه شرکت فولاد مبارکه، 
متأسفانه با عملکردهایی که استان های هم جوار اصفهان )چهارمحال و بختیاری 
و خوزستان( در سال های اخیر داشتند، رویه قبلی ورود آب به زاینده رود به هم 
خورد و جلوی ورود آب به استان اصفهان گرفته شد تا درنهایت این بحران کم آبی 
در اصفهان به وجود آمد. البته همان گونه که اشاره کردم، کم شدن میزان بارش ها 

نیز مزید بر علت و بحران کم آبی استان شد.
پنج  گزینه برای انتقال آب از خلیج فارس

سعیدبخش ادامه داد: پروژه ای که در سطح ملی برای استان ها و صنایع شرق 
کشور در نظر گرفته شد، پروژه انتقال آب از خلیج فارس و شیرین کردن آب توسط 
آب شیرین کن ها و در نهایت بازگشت شورابه به دریا بود که فاز اول آن اجرایی شد 

و آب خلیج فارس به استان یزد )چادرملو( و استان کرمان )گل گهر سیرجان و 
مس سرچشمه( رسید.

معاون توسعه شرکت فولاد مبارکه در ادامه سخنانش از وجود ۵ گزینه برای 
انتقال آب از خلیج فارس به استان اصفهان خبر داد و اظهار کرد: در نهایت یکی 
از این ۵ گزینه به عنوان گزینه برتر انتخاب شد؛ به این شکل که ما نیز از همان 
کریدوری که آب را به استان های جنوب شرقی و شرق کشور )یزد و کرمان( 
می رساند استفاده کنیم و البته در یک جایی از مسیر، راه جدا شود و آب به 

اصفهان برسد.
تشکیل شرکت تأمین آب اصفهان با مشارکت بالای فولاد مبارکه

وی افزود: به همین منظور شرکتی به نام تأمین آب استان اصفهان تشکیل 
اتاق  اصفهان،  پالایشگاه  اصفهان،  ذوب آهن  مبارکه، شرکت  فولاد  شد. شرکت 
بازرگانی اصفهان، شهرداری اصفهان و برخی دیگر از شرکت های فعال در اصفهان 
این مشارکت،  البته در  این شرکت مشارکت کردند.  ایجاد  نیروگاه در  ازجمله 
شرکت فولاد مبارکه دو برابر سایرین سرمایه گذاری کرده است؛ درواقع شرکت 

فولاد مبارکه 29 درصد سهام این شرکت را در اختیار دارد.
به گفته وی، هزینه اجرایی این پروژه حدود 36 هزار میلیارد تومان خواهد بود 

که امیدواریم این پروژه ظرف مدت ۵ سال به بهره برداری برسد. میزان اشتغال زایی 
این پروژه برای زمان اجرا و طول بهره برداری در ۵ سال حدود 14 هزار نفر تخمین 

زده شده است.
هزینه 500 میلیارد تومانی برای انتقال آب از تونل سوم کوهرنگ

تونل سوم  از  آب  انتقال  پروژه  افزود:  مبارکه  فولاد  توسعه شرکت  معاون 
کوهرنگ در حال انجام است و دائما رصد می شود. همچنین تاکنون هزینه ای در 
حدود 270 میلیارد تومان از ۵00 میلیارد تومان برای تونل سوم کوهرنگ پرداخت 

شده و امیدواریم این پروژه هرچه زودتر وارد مدار شود و به بهره برداری برسد.
به گفته وی، شرکت فولاد مبارکه از سال های گذشته در این اندیشه بود 
که میزان برداشت های آب از زاینده رود را کاهش دهد. بر این اساس نیز پروسه 
استفاده آب در داخل کارخانه و بهینه سازی را در پیش گرفت. همچنین تصمیم 
گرفته شد تا بازچرخانی آب افزایش یابد و در کنار آن از پساب های شهری استفاده 
طی  و  داد  انجام  اطراف  شهرستان های  در  سرمایه گذاری هایی  بنابراین  کند.  
قراردادهایی که با شرکت آبفای اصفهان به امضا رساند، هزینه هایی برای تشکیل 
شبکه های فاضلاب شهری و احداث شبکه های فاضلاب شهری شهرستان های 
اطراف پرداخت کرد؛ از طرف دیگر ایجاد خطوط لوله تصفیه خانه برای انتقال این 

پساب ها به شرکت فولاد مبارکه انجام شد.
استفاده از پساب های شهری

سعیدبخش با اشاره به اینکه 3 تصفیه خانه در داخل فولاد مبارکه احداث شده 
است در ادامه افزود: با استفاده از این تصفیه خانه ها، پساب ها به آب قابل استفاده 
به زودی  و  است  تکمیل  حال  در  پروژه  این  شد؛  خواهند  تبدیل  صنعت  برای 
تصفیه خانه شماره 3 نیز که بسیار پیشرفته است و از سیستم UF استفاده می کند، 
وارد مدار بهره برداری خواهد شد.به گفته وی، هدف مجموعه اقدامات یادشده 
جلوگیری از آسیب رسیدن به محیط زیست و به حداقل رساندن میزان برداشت 
آب شرکت فولاد مبارکه از زاینده رود است. امید می رود با به ثمر رسیدن پروژه های 
یادشده برداشت از زاینده رود به صفر برسد که البته دور از ذهن نیست و اتفاق 

خواهد افتاد. درواقع پروژه انتقال آب از خلیج فارس این امر را محقق خواهد کرد.

اراک- فرناز امیدی: طی مراسمی باحضور جمعی از مسئولین شهرستان 
اراک، جانشین سپاه ناحیه اراک، جانشین واعضای ستاد عتبات عالیات استان 
مرکزی وشهرستان اراک،مدیران، موکبداران شهرستان اراک، خادمان وخیرین، 
مراسم تودیع رئیس سابق ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان اراک و معارفه 

رئیس جدید ستاد بارعایت کامل دستورالعمل های بهداشتی انجام گرفت.
رئیس سابق ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان اراک دراین جلسه بیان 
داشت: ستاد بازسازی عتبات عالیات ستادی کاملا مردمی ودارای یک ساختار 

سازمانی است که براساس موازین و آیین نامه ها اداره می شود.
دارابی افزود: 200نفر خادم برادر و۸0 نفرخادم خواهر درجمع آوری نذورات 
اجرایی ستاد  بازوان  دارند و درحقیقت خادمین،  فعالیت  وزمینه های مختلف 

هستند.
وی درادامه بیان داشت: ستاد اراک درایام خاص خود )ماه محرم و ماه مبارک 
رمضان( بیشترین فعالیت ها را دارد که با اعزام اکیپ های تبلیغی برای گزارش 
کار، جمع آوری نذورات، فعالیت در زمینه های مختلف فرهنگی اجتماعی اقدام 

می کنند.
رئیس سابق ستادعتبات عالیات شهرستان اراک درخصوص پروژه هایی که 
بازسازی استان مرکزی پیگیری وانجام شده اظهارداشت: ساخت  توسط ستاد 
ضریح مطهر ابراهیم مجاب)ع(، مشارکت در تامین سیمان،سنگ، شیشه، ستون 

های صحن حضرت زهرا)س( درنجف اشرف، تعداد604 ستون آماده شده و بیش 
از 1۵0پروژه از اقدامات ستادعتبات استان مرکزی است.

در ادامه این جلسه، جانشین ستاد بازسازی عتبات عالیات استان مرکزی از 
تلاش های سپاه پاسداران ونهادهای فرهنگی، موسسات خیریه، خادمان، خیرین 
وموکبداران و نیز از تلاش های ارزشمند آقای حسین دارابی مسئول سابق ستاد 

بازسازی عتبات عالیات شهرستان اراک تقدیر وتشکر نمودند.
صفریان افزود: درسال گذشته، موکبداران درسه مرحله ۵0 میلیارد ریال 

کمک مومنانه داشته اند و درماه مبارک رمضان امسال 13 میلیارد ریال درقالب 
تهیه و طبخ غذای گرم، همکاری با کمیته امداد امام، آزادی زندانیان و توزیع بسته 

های معیشتی اقدام کردند.
وی در ادامه بیان داشت: در زلزله سی سخت توسط خیرین مقرر شده بالغ 
بر ۵0 میلیارد ریال درقالب احداث و بازسازی مدارس سی سخت صرف شود و ۸ 
میلیارد ریال هم کمک های نقدی وغیرنقدی توسط موکب های محلات  جمع 

آوری و منتقل شد.
جانشین ستاد عتبات عالیات استان مرکزی گفت: پروژه پنجره دوم سرداب 
مقدس و همچنین پروژه 16ستون ایوان های شرقی وغربی سامرا درحال اجرا 
است که به صورت تبرعی شهرستان محلات عهده دار آن می باشد.صفریان در 
ادامه خواستارحمایت وهمکاری خادمین شد و بیان داشت: هرکدام از عزیزان می 
توانند به عنوان یک سفیر اهل بیت)ع( در نقاط مختلف استان مرکزی در راستای 

تحقق اهداف ستاد وترویج معارف اهل بیت)ع( پیش روند.
درپایان حکم آقای امین الله جعفری به عنوان مسئول جدید ستاد شهرستان 

اراک تقدیم شد.
مسئول جدید ستاد عتبات شهرستان اراک ضمن شکرگزاری به درگاه الهی 
بیشتر  ها وجذب  فعالیت  توسعه  بیت)ع(، درجهت  اهل  توفیق خادمی  بخاطر 

مشارکت ها خواستار همراهی وکمک خادمین شد.

امام جمعه تبریز: مشکل کشور از ناحیه  مدیریت اقتصاد است

معاون توسعه شرکت فولاد مبارکه اصفهان:

برداشت صنایع از زاینده رود با انتقال آب خلیج فارس به اصفهان به صفر می رسد

مراسم معارفه و تودیع ریاست ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان اراک

شهرستان6روزنامه اخبار صنعت  سه شنبه 11 خرداد 1400     شماره  1664 اخبار


